
Ledarträff  
 

1. FBC P08 vill bli ett Hagundalag. 
Ledarna på mötet överens om att det är positivt med fler spelare i Hagunda. Om 
möjligt få med träningstider från FBC om laget går över, för att undvika att befintliga 
lag påverkas för mycket. 
 

2. Material 
Om laget har matchtröjor som behöver ny ägare samt om laget behöver nya 
matchtröjor. Hör av er till Gutav Göthberg. 
Vid behov av målvaktskläder, hör av er till Eva Ludvigsen. 
 

3. Samarbeten 
En del lag har sedan tidigare samarbetat både gällande träningar och matchspel. Bra 
med en dialog med lagen ovanför och under. 
 

4. Bruno informerar från huvudstyrelsen 
Föreningen är inne i en organisationsförändring efter det att tidigare ordförande i 
innebandysektionen slutat.  
Det finns inte längre någon styrelse för innebandyn. Huvudstyrelsen har funderat på 
lösningar för att det skall fungera bra. Ett förslag är mindre ansvars-grupper. 
Huvudstyrelsen sitter för långt från verksamheten för att kunna fatta bra beslut i vissa 
frågor. 
Kom ihåg att avboka era tider när ni slutar träna. 
Innebandylägret har några platser kvar för 15/16. Stort intresse, kul! 
Verksamhetsåret slutar 30 april. Viktigt att fakturor för året kommer in i tid.  
Årsmöte i juni. Bra om alla lag kan skriva en årsberättelse inför det. Vad har man gjort 
under året och hur ser planen ut inför nästa år.  
 

5. Utomhusplan 
P15 är ansvariga. Underlaget behöver ordnas innan golvet läggs dit. P15 meddelar när 
de vill jobba med detta och efterfrågar hjälp av andra för att kunna få till det. Är inte 
tänkt att de skall behöva göra allt själva. 
Förslag/förfrågan om ifall planen kan stå öppen så att barn i Vänge kan komma dit och 
spela spontant. Bruno meddelar att man kan prova att ha öppet. Har dock varit 
problem med skadegörelse för några år sedan. Det finns en kodläsare. Ett färslag är att 
ledare kan få koden och lämna till ungdomar som vill nyttja planen. Man missar då 
dock ungdomar som inte är med i ett lag men som ändå kan ha behållning av att spela 
lite innebandy. 
Ett annat förslag är att man hålla ett tillfälle eller två i veckan där man har ”öppet hus” 
på planen, med ledare närvarande. 


